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Skrivelse  

 

Under våren har frågan om sexköp vart uppe till debatt i såväl tidningar som program på TV. 

Det är glädjande att frågan har uppmärksammats då personer som säljer och skadar sig med 

sex behöver få stärkt stöd och straffet för sexköp länge har varit alldeles för lågt och icke 

avskräckande- vilket har påpekats av professionella inom stödverksamheter och Polisen i flera 

år. Om personer som köper sex enbart kan betala böter och sen gå hem och sova hos sin 

familj blir inte konsekvenserna särskilt märkbara om man inte samtidigt råkar vara en 

offentlig person varför efterfrågan på att köpa sex fortsätter att vara ständigt hög.  

Vi välkomnar att regeringen nu är villig att ändra straffet för sexköp till fängelse vilket 

Vänsterpartiet tidigare motionerat om i riksdagen men anser att mer kan göras även på 

kommunal nivå för att minska efterfrågan på sexköp och därmed antalet kvinnor som far illa 

årligen till följd av sexhandeln i Sverige.  

 

I Umeå kommun har politikerna uppmanat Polisen att göra orosanmälningar till socialtjänsten 

i de fall de griper en person för sexköp som har minderåriga barn- detta är något vi anser 

Stockholm stad ska ta efter. Det har troligen både en avskräckande effekt och gör så att även 

medföräldern får kunskap om att den andra föräldern köpt sex vilket inte är självklart idag 

utan är något som kan pågå under lång tid. Samtidigt ger det också socialtjänsten möjlighet att 

göra en bedömning i varje enskilt fall om barn i familjen kan behöva stöd och en möjlighet att 

erbjuda den som köpt sex och anhöriga stöd via stadens mottagning. Forskning visar att män 

som köper sex är mer benägna att använda våld i hemmet varav det kan anses väl motiverat 

att barnens behov behöver uppmärksammas.  

 

Detta förslag bör självklart kombineras med extra satsningar på anhörigstöd och på att öka 

tillgången till stöd för framförallt unga som säljer sex då MIKA-mottagningen arbetar med 

myndiga personer. Idag ska exempelvis alla unga som misstänkts ha begått brott kallas till 

allvarssamtal inom 48 timmar på lokal socialtjänst- vi anser att det vore rimligt att staden 

också antar en garanti att alla unga som skadar sig med sex erbjuds stöd inom 24 timmar på 

förslagsvis Framtid Stockholm.  

Med bakgrund mot detta vill vi ställa följande fråga till förvaltningen  

- Vilka förstärkningar behövs inom förvaltningens enheter exempelvis KAST och 

Framtid Stockholm för att detta förslag ska vara genomförbart?  

 

 

 


